
BM nr. 6/2023 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 29/10 2023 hos Dan.  

Deltagende: Otto Leopold E36, Britta E22, Frank Rasmussen H2, Mette Munk K32, 
Dan Jønstrup E 34, Jens Dam E17, Kirsten Iversen H35 og Stina Engelhardt H33. 

Referent: Stina 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (nr 5/2023). 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Meddelelser 
4. Økonomi 
5. Faciliteter, herunder legeplads, skur, gartner, vintervedligehold, fortove 
6. Informationskanaler 
7. Arrangementer/aktiviteter 
8. Næste møder 
9. Eventuelt 
 
ad. 1: Referat godkendt uden bemærkninger. 
 
ad. 2: Dagsorden godkendt. 
 
ad. 3: Hushandler: H4 er fortsat til salg. Solgt er E29 og E46. Nye til salg er K20, K34, 
K37, K59 og K32, som allerede er solgt pr 1/2 ´24.  

Frank har deltaget i Glentens repræsentantskabsmøde og tendensen er ikke 
overraskende mindre flow-tv og mere streaming. 

ad. 4: Økonomi. Britta gennemgår økonomien til dato. Der mangler fortsat 2 
kontingentindbetalinger for 2. halvår. Ingen udgifter til fællesarrangementer siden 
fastelavn. Både det store og det lille telt har været lejet ud.  

ad. 5: Græsslåning: Der er lidt utilfredshed blandt nogle i bestyrelsen med 
græsslåningen, hvor græs/jord køres op og der laves dybe hjulspor. Der er desuden 
en del græs, der ender på fortovene. Der tages fat i Norskov mhp at få ordnet 
forholdene. Vi beder Norskov sende en sms til Dan/Otto, hver gang, der er slået 
græs.  

Snak om Camping-parkeringen: armeringen der er blevet lagt virker fint, - hvis der er 
behov for det, kan vi lægge yderligere armering ud, så det når hen til den fjerne 
ende. Beboeren, der har haft opbevaret sin bil på pladsen, har nu kørt denne i 
vinterly andetsteds. 



Vedr. ny vinteraftale, da den eksisterende blev opsagt: vi har fået 2 tilbud; nogle vil 
ikke lave arbejdet og nogle har ikke reageret på forespørgslen. Vi vælger at lade 
Norskov lave arbejdet.  

Slamsugning af nedløbsbrønde: 2 tilbud; nogle ej hørt fra; FKSSlamson har givet en 
fornuftig pris, som vi har taget imod.  

Arbejde med ny nedløbsrist samt sænke rist/fortov: foreløbig modtaget 1 tilbud. 
Otto har talt med 3 firmaer og vi afventer yderligere tilbud inden vi tager beslutning.  

Legepladsen: Dan køber 5 poser flis og han og Jens lægger det ud under 
legeredskaberne i uge 45.  

ad. 6: Næste nyhedsbrev i løbet af november. 

ad. 7: Juletræstænding d. 3/12 kl. 15. Vi har nu fået en jordbor-juletræsfod som 
træet kan sættes i. Dan forsøger at få fjernet det gamle træ med ”potte”. Britta og 
Jens køber årets juletræ. Dan undersøger vedr. ny juletræs-lyskæde. Jens køber en 
induktions kogeplade til skuret (til gløgg mm). Stina og Mette sørger for indkøb. 
Stina laver begivenhed på FB.  

ad. 8: BM hos Britta E22 og julefrokost på Knudsens Gaard lørdag d. 13/1 2024. 

ad. 9: Vi forventer, at Kirsten H35 indtræder i bestyrelsen, når Mette K32 fraflytter.  

 
 

 


